
 

Classification: Pandora Internal 

Generalforsamling i Bodilsmimde Grundejerforening 

den 19 maj 2024 

Dagsordenen: 

1. Stjernehimlen over Bodilsminde. Ved Michael Linden-Vørnle 

 

Det var et super godt foredrag. Tusind tak til Michael. 

  

2. Valg af dirigent. 

 

 Finn Grube 

 

3. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen 2023 

Godkendt 

 

4. Bestyrelsens beretning ved formanden. 

Dræn: 

Der har været problemer med drænet i naboforeningen. De er kontaktet. Vi er desværre ikke helt i 

mål endnu. 

 

Skraldespande: 

Det er vigtigt, at de står inde på egen grund ifølge Odsherred kommune.  Hvis de står ude i rabatten, 

kan de blæse omkuld og genere trafikken på vejene. 

Bestyrelsen vil i løbet af sommeren gå rundt og smide en seddel i postkasserne hos de grundejere 

der ikke har flyttet dem væk fra rabatten. Se videre regler dels i vores vedtægter og på internettet 

på WWW.Kredsløb.dk og Odsherred.dk 

 

 

 

Skel: Hvis man skal have lave noget i skællet, skal man henvende sig til naboen. Det kan f.eks. være 

fældning af træer og fjerding af eksisterende hæk. Man kan gå ind på Krak.dk og se hvor skellinjerne 

er. Endvidere kan man låne en metaldetektor af Uffe Døngart på Bjarkesvej, så man kan finde sine 

skelpæle. 

 

Vejene: Jesper har været nød til at sætte priserne op på grus og støvbinder. Det har han ikke gjort i 

mange år. Derfor vil der ikke igen blive lagt støvbinder på andet end Kinimonsvej og Thorsvej. 

Omkring huller i vejen har bestyrelsen overvejet at få asfalteret i T krydset Kinimonsvej og Thorsvej. 

Da der opstår mange huller netop der. Der vil blive indhentet tilbud på hvad det koster. 

Der blev talt omkring klipning af vores hække omkring hjørnerne Ved højre vigepligten, kan der 

nogen steder være svært at orientere sig. Vi opfordre til at få klippet og at man udover kun kører 20 

km i timen. 

 

5. Forelæggelse og godkendelse af regnskab ved kasserer Michael Christensen. Herunder 

fastsættelse af kontingent. 

 

http://www.kredsløb.dk/


 

Classification: Pandora Internal 

Der blev foreslået fra bestyrelsen at kontingentet stiger til 1000kr. Det blev vedtaget. 

Regnskabet vedtaget. 

Det er blevet meget dyrere at holde vej og dræn. Desuden har kontingentet ikke være sat op i 10 år. 

 

6. Indkomne forslag (Ingen) 

Valg ifølge vedtægterne.  

       A. Kasserer Michael Christensen-modtager genvalg – Genvalgt. 

       B. Find Rosenager- Modtager genvalg. Genvalgt. 

C. Sabrina Berrah- Modtager ikke genvalg 

Helle Nielsen blev valgt i stedet for Sabrina Bherrah 

Suppleanter: 

A Helle Nielsen-Modtager genvalg 

Liselotte Vinden-Vørnle valgt i stedet for Helle Nielsen. 

B Martin Hjort- Modtager genvalg- Genvalgt 

Revisor Preben Svendsen-Modtager genvalg. Genvalgt 

Revisor Rannva Pouelsen- Modtager genvalg. Genvalgt. 

 

7. EVT. Her diskuteres alt, men intet besluttes. 

Ingen ting her. 

 

8. Frokost 

 

 

Der er 15 stemmeberettiget og  

23 fremmødte. 

 

 

 

 

 

Referent  

Helle Sandborg Nielsen 


